

**Bulletin Editor**

Michael Curschmann

Tuchmacherweg 15, 16348 Wandlitz

+49 33056/45 9997 +49 1520/878 0152

E-Mail: editor@eaasdc.eu

Dear Readers,

A very nice and excellently organized Spring Jamboree 2025 is over. I met lots of old friends there and hardly got to dance at all.

At the general meeting, I was very pleased to be re-elected as MaL by a large majority. I would like to take this opportunity to thank you very much for the trust you have placed in me and – I may continue to look after the bulletin for you for the next two years. One major project will be the conversion to a hybrid version (printed and online). This will involve a considerable amount of work.

A revision of the special bulletin is also now scheduled for March. The special bulletin is intended as general information for our newly graduated students. Each member of the EAASDC can request a corresponding number of copies for its students free of charge from the EAASDC board. It is best to contact our Vice President in this matter.

Greetings and stay healthy, Michael

Liebe Leserinnen und Leser,

ein sehr schönes und prima organisiertes Spring Jamboree 2025 ist vorbei. Ich habe dort viele alte Bekannte getroffen und bin fast gar nicht zum Tanzen gekommen.

Bei der Mitgliederversammlung hat es mich sehr gefreut, dass ich mit großer Mehrheit als MaL wiedergewählt wurde. Ich möchte mich hier vielmals für euer Vertrauen bedanken und – ich darf das Bulletin die nächsten zwei Jahre weiter für euch betreuen. Eine größere Aktion wird die Umstellung auf eine hybride Version (gedruckt und online) sein. Dies wird einiges an Arbeit mit sich bringen.

Auch steht jetzt im März eine Überarbeitung des Sonderbulletins an. Das Sonderbulletin ist als generelle Information für unsere frisch graduierten Students vorgesehen. Jeder Mitgliedsclub der EAASDC kann für seine Students entsprechend viele Exemplare beim Vorstand der EAASDC kostenfrei anfordern. Wendet euch am besten vertrauensvoll an unsere Vizepräsidentin.

Viele Grüße und bleibt gesund, Michael

